
ПРОТОКОЛ №
засідання постійної комісії з питань гуманітарної роботи, законності та

антикорупційної політики

від 19 жовтня 2021 року м. Калуш

Присутні:
голова постійної комісії - _ 
секретар постійної комісії каЛ м в ,ТЖ ~

Запрошені:

СЛУХАЛИ: І.Про внесення змін до РЕГЛАМЕНТУ Калуської міської ради 
восьмого демократичного скликання.
Доповідає: Тарас Н иж ник - начальник відділу внутріш ньої політики 

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомив комісію з проектом ріш ення.

ВИРІШИЛИ: підтримати проект ріш ення і рекомендувати на розгляд сесії м іської 
ради.

Голосували: «за» - І  •, «проти» - О ; «утримались»-/? .

СЛУХАЛИ: 2.Про затвердження Положення про управління освіти Калуської 
міської ради.
Доповідає: Ірина Люклян -  начальник управління освіти 

ВИСТУПИЛИ:

Д оповідач ознайомила комісію з проектом ріш ення.

ВИРІШИЛИ: підтримати проект ріш ення і рекомендувати на розгляд сесії міської 
ради.

Голосували: «за» ; «проти» - О ; «утримались»-^?.

СЛУХАЛИ: З.Про затвердження нової редакції Положення про відділ 
державного архітектурно-будівельного контролю Калуської міської ради.
Доповідає: Анатолій Топоров -  начальник ДАБК

ІМ]'рути? № АС(Л4клл£а



Доповідач ознайомив комісію з проектом ріш ення.

ВИРІШИЛИ: підтримати проект ріш ення і рекомендувати на розгляд сесії міської 
ради.

Голосували: «за» ; «проти»- Ю ; «утримались»-^ .

СЛУХАЛИ:

ВИСТУПИЛИ:

Д оповідач ознайомила комісію з проектом ріш ення.

ВИРІШИЛИ: підтримати проект ріш ення і рекомендувати на розгляд сесії міської 
ради.

Голосували: «за» - Л  «проти»- 0; «утримались»- Р.

СЛУХАЛИ: 4.Про укладення мирової угоди у справі №345/654/20.
Доповідає: Роман Шпитальний -  начальник юридичного відділу міської ради

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомив комісію з проектом ріш ення.

ВИРІШИЛИ: підтримати проект ріш ення і рекомендувати на розгляд сесії міської 
ради.

Голосували: «за» - ; «проти» - ; «утримались» -

0 $  СЛУХАЛИ: ».Про внесення змін до Програми соціального захисту на 2020-
2022 роки.
Доповідає: Любов Федоришин -  начальник управління соціального захисту населення 
міської ради

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомила комісію з проектом ріш ення.

ВИРІШИЛИ: підтримати проект ріш ення і рекомендувати на розгляд сесії міської 
ради.

Голосували: «за» ; «проти» - 0  ; «утримались» -

СЛУХАЛИ: б.Про надання одноразових грошових допомог на лікування 
онкологічних хворих.
Доповідає: Любов Фекдоришин -  начальник управління соціального захисту населення 
міської ради \



Доповідач ознайомила комісію з проектом ріш ення.

ВИРІШИЛИ: підтримати проект ріш ення і рекомендувати на розгляд сесії міської 
ради.

СЛУХАЛИ: 7. Про надання одноразових грошових допомог на лікування дітей 
з інвалідністю.
Доповідає: Любов Фекдоришин -  начальник управління соціального захисту населення 
міської ради

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомила комісію із заявами громадян про надання допомог .

ВИРІШИЛИ: надати одноразові грошові допомоги на лікування дітей з 
інвалідністю згідно з рекомендаціями комісії (д од аю ться).

Голосували: «за»- 3̂ ; «проти»- <Р ; «утримались»- і?

ГТГУУАТТТГ* Рішр

Г ол осу вали: «за» - 6  ; «проти» - 0 ; «утримались» - Р .

Голова комісії Леся Кирилович

Ірина Павлів


